

Styremøte Fyresdal IL

Onsdag 21.03.18 kl 18.00

Gimle skule

Til stades: Nils Kristian Moe,Åse Breiland, Solveig Johre Rustand, Åsne Teksle, Gry Åmlid, Erling Carlsen

Ikkje tilstades: Inge Aamlid,Elisabeth Gasmann,Tarjei Aamlid

Meldt forfall: Kjell Ove

Sak

07/18 Godkjenning av innkalling

OK

08/18 Konstituering av nytt styre

- Overgangar mellom leiarar i dei ulike gruppene i idrettslaget.

09/18 Informasjonssaker

- Instrus i følge org. plan for FIL for dei ulike verva. Denne planen ligg på heimesida til idrettslaget.
- Espen Valseth har fått mail frå nye medlemar i styret. Desse blir nå lagt inn i systemet. Telefonlister blir laga.
- E- post blir bruka som kommunikasjonskanal i forhold til e- post osv.
- Referat frå styresmøte blir frå i dag lagt ut på heimesida til idrettslaget.
- Politiatestar for styret er på plass. Dette må dei leiarane i undergruppene sørge for at trenarane får på plass. Kjell Ove Homme har ansvar for dette i forhold til idrettslaget.
- Sportsdestinasjon i Fyresdal, forprosjekt idrettsrådet. Monica Sølyst har jobba med eit forprosjekt. Ser ut til å gå vidare til eit hovudprosjekt!

10/18 Registrering i Min idrett

- Gruppene tek eit ansvar for sine aktive medlemar. Informasjon vert delt ut til dei ulike undergruppene. Denne informasjonen må formidlast vidare ut til medlemane. Denne informasjonen kjem også i kommuneinformasjonen for mai. Når fotballgruppa har dugnad i vår vil styret vere på plass for å hjelpe folk med dette.

Lurt å legge inn familierelasjon på e- post adressa.

Viktig at folk gjer dette i høve forsikring.

Mange av gruppene er nå i orden, men styret foreslår at kvar»oppmann» f.eks inna fotball, kan ordne med sine i sitt lag.

11/18 Økonomi

- kulturmidlar , søkt om kr 80.000,-. Åse har sendt søknaden innan fristen som var 15.mars.
- resultat er positivt, overskudd foreløpig. Nokre manuelle innbetalningar av medlemskontingentar.
- gjennomgang av forsikring «fotballhus»

12/18 Kort orientering frå gruppene

- Symjegruppa:
Full aktivitet, 21 april førsdalssvøm, mange klubbar invitert, treningar held på framover våren.
- Fotballgruppe:
ingen møtte
- Skikontakt:
-skikarusell ferdig måndag 19.mars. Avslutning saman med barneidretts skulen i vår.
- Trimkontakt:
Sykkeldag. Iløpet av våren 2018. For eksempel. 12. el 13.mai.
Bispeveg marsjen, sette dato for denne. Organisering kring denne dagen.
Mosjonsløp – tips frå Inger N. og kva ho har vore med på i Belgia. Prøve å få til dette iløpet av haust 18/vår 2019.

13/18 Møteplan for 2018

For at møtedagane skal passe for alle flyttar vi dei til torsdagar

24. mai

30. august

01. november

03. januar

14/18 Ymse

- Erling tek ansvar for info ang. Medlemskontingenten i kommuneinfo for mai .
- Krav for medlemskontingent blir sendt ut i slutten av mai.

Ref. Nils Kristian Moe og siste delen Solveig Johre Rustand